



# 新富国際語学院

Shintomi International Language Academy

ねんどそつぎょうしょうしよじゅよしき  
「2019年度卒業証書授与式」

ねん がつ にち げつようび どうがくいん きょうしつ かくせんせいなた さんか たまわり げんしゆくか あたた ふんいき  
2020年3月16日(月曜日)に当学院301教室で各先生方に、ご参加を賜り、厳粛且つ温かな雰囲気

なか しんとみこくさいごがくいんそつぎょうせい めい ねんどそつぎょうしょうしよじゅよしき ぶじと おこな  
中で新富国際語学院卒業生(39名)の「2019年度卒業証書授与式」を無事執り行うことができましたことは

たいへんよろこ しがた かんせんしよかくだいぼうし らいひん さんれつ と ここの  
大変喜ばしいことであります。新型コロナウイルス感染症拡大防止により、来賓の参列が取りやめに、個々の

そつぎょうしょうしよじゅよし かく だいひよじゅよし しゃおんかい べんとうはいふ へんこう そつぎょうせい まんめん  
卒業証書授与が各クラス代表授与に、謝恩会が弁当配布にそれぞれ変更されましたが、卒業生は満面の

えがお たびだ ゆ  
笑顔で旅立って行きました。

かんけいかくい そつぎょうせい みなさま こころ いわ れい もう あ  
関係各位及び卒業生の皆様にも心からお祝いとお礼を申し上げます。おめでとうございます。

ねん がつ にちづけ しんとみどうそうせいかい ほっそくいた せんばいがくせい ぼこう たず こうはいがくせい はげ  
なお、2020年4月1日付で「新富同窓生会」も発足致します。先輩学生は、母校を訪ねて後輩学生を励ま

いただ ねが いた  
して頂きますようお願い致します。

しんとみこくさいごがくいん こうちよう かわばた すすむ  
新富国際語学院 校長 川畑 進

## Graduation Ceremony Academic Year 2019

On Monday, March 16, 2020, it is a great pleasure that the "Graduation Ceremony Academic Year 2019" was successfully performed in a solemn and warm atmosphere with all teachers' participation for 39 graduates of SILA.

Due to prevention the spread of the new type of coronavirus infection, the guest attendance was canceled, the presentation of graduation Certificate for each student was changed to the class representative, and the testimonial dinner party was changed to the lunch box distribution. Despite the fact that these changes, the graduates set off a new journey with a huge smile on their face.

We sincerely congratulate and thank all concerned and graduates.

Congratulations.

By the way, "Shintomi Alumni Association" will be launched on April 1, 2020. I ask for senior students to visit your alma mater occasionally to encourage your junior students.

Shintomi International Language Academy  
Principal Susumu Kawabata



# 新富国際語学院

Shintomi International Language Academy

## 【2019 年度毕业证颁发仪式】

本学院于 2020 年 3 月 16 日(星期一)在本校 301 教室由各位老师参加为 39 名毕业生举办了“2019 年度毕业证颁发仪式”。能在庄重而热烈的气氛中顺利地完颁发仪式感到万分的高兴。

为了防止新型冠状病毒感染的扩大,本学院采取了取消嘉宾参加,毕业证书由各班级派代表上台领取,预定的谢恩会也改为发放便当盒等一系列的措施。毕业生们带着满面笑容踏上各自的征途。

在此我们向各位毕业生们送上衷心的祝福与感谢。

另外,从 2020 年 4 月 1 日起“新富校友会”正式成立。请毕业生们多多关心和鼓励新富的师弟师妹们。

新富国际语学院 校长 川畑 進

